
З жіття міста
2 жовтня міський голова Юрій Фомічев 

провів нараду з керівниками структурних під
розділів виконавчого комітету та управлінь 
Славутицької місько? ради, а наступного дня 
-  розширену загальноміську нараду з керів
никами підприємств та організацій міста з 
питань забезпечення життєдіяльності міста. 
Головне завдання міським головою було 
сформовано на нарадах чітко: початок опа
лювального резону. Необхідно, не чекаючи 
офіційного початку опалювального сезону 
(Іб жовтня), розпочати подачу тепла в місто. 
Вже з 5 жовтня почнеться прогрівання тепло
мережі. Першими, з 8 жовтня, отримають 
опалення дитячі садочки і школи. Почне 
подавати тепло в мережу котельня на альтер
нативних. видах палива -  ТОВ «ЕКО- 
ЕНЕРГОГЕНЕРАЦІЯ». відома жителям 
Славутича як ТОВ -Зелена Енергія». На жаль, 
забезпечити все місто опаленням за рахунок 
цієї котельні не дозволяє її потужність. Тому 
під особистий контроль міським головою 
взято питання реструктуризації заборгова
ності КП «УЖКГ» перед НАК «Нафтогаз 
України» та отримання номінації (лімітів) на 
газ для міської котельні. Незважаючи на всі 
труднощі, до 15 жовтня місто Славутич 
повинно бути забезпечене теплом повністю. 
Житлові будинки до опалювального сезону 
готові.

* * *

На запрошення Фонду Конрада Аденауєра 
на минулому тижні міський голова побував у 
Німеччині та поділився своїми враженнями 
від робочої поїздки. Створений правлячою 
партією ХДС потужний Фонд Конрада 
Аденауєра працює на розвиток громадян
ського суспільства, чітко керуючись при цьо
му принципами демократії та соціальної рин
кової економіки. Країна сьогодні має потужну 
економіку, відкритий ринок електроенергії та 
йде шляхом «німецького енергетичного пе
реходу». До 2050 року Німеччина планує 80% 
всієї енергії отримувати з відновлюваної 
енергетики, до 2022 року -  відмовитись від 
атомної енергетики. Як і кожна країна, 
Німеччина має і свої проблеми. Це й більше 
1 млн прийнятих біженців, і вади з викорис
танням; сонячної та вітряної енергії, і ріст пра- 
вопопулістських сил,

Україна сьогодні обрала модель європей
ського розвитку і цікава для інвесторів. А для 
цього ’потрібні прозорі й чіткі правила. 
Повинні запрацювати реформи, і в першу 
чергу -  судова. На жаль, запропонований 
урядом бюджет на 2018 рік практично зни
щує розпочату реформу децентралізації. 
Намагання урівняти всі бюджети на місцях 
привело до того, що із Славутича планується 
вилучити до Державного бюджету більше 60 
млн гри (у 2017-му -  ЗО млн гри) і додатково 
на місцеві бюджети намагаються покласти і 
виплата; пільг за комунальні послуги насе
ленню, Так, громади почали вчитися жити в 
нових умовах, освоювати систему Prozorro, 
вчасно проводити тендерні закупівлі. А для 
цього потрібен час, аби ефективно викорис
товувати ресурси. Міський голова звернув 
увагу відповідальних за бюджетні програми, 
затверджені Славутицькою міською радою, 
за контролем: та вчасним їх виконанням, а 
особливо за ефективним використанням ви
ділених коштів.

За інформацією керівників, присутніх на 
нарадах:

-  робота поліції за підсумками 9 місяців 
визнана задовільною. Ведеться робота по 
розкриттю крадіжок із квартир та гаражів. 
Залишається проблема з комплектуванням 
штатів;

-  встановлено дві камери відеоспостере- 
ження;

-  з метою виявлення сімей, що потребу
ють соціальної підтримки, розпочалася за
гальноміська операція «Родина»;

-  КП «Водоканал» закінчує заключати до
говори на водопостачання;

-  29 вересня завершено подання проектів 
програми «Громадський бюджет участі»;

-  директором КП АРР призначено Арину 
Старовойтову;

-  до міського архіву СП «Новарка» розпо
чинає здавати документи на зберігання;

-  у Центрі надання адміністративних по
слуг встановлена робоча станція для видачі 
біометричних паспортів. Інформація про по
чаток видачі документів буде надана най
ближчим часом;

-  до шкіл міста завозяться нові підручни
ки. Завершується тендер на харчування учнів 
у наступному році. Розпочався І етап шкіль
них олімпіад. У Славутичі пройдуть обласні 
курси підвищення кваліфікації вихователів 
Д ДЗ.Продовжується проект «Вивчаємо укра
їнську»;

-  розпочалась підготовка заходів до Дня 
українського козацтва, Дня захисників 
Вітчизни;

-  за даними Центру зайнятості, 235 осіб 
шукає роботу, вакансій ж -  144;

-  на Центральному стадіоні запрацював 
баскетбольно-футбольно-тенісний майдан
чик.

Відділ інформації


